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З А П И С Н И К 
 
са L седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 19. априла 2024. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.02 
часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 
следећи одборници: 
 
1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  35.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 37.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 38.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
5.  ЦВИЈА ВАСИЋ 39.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
6.  ВЕСНА ВАТИЋ 40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
7.  БОЈАН ВУЛИН 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 43.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
10.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 44.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
11.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 45.  ИГОР ПОПОВИЋ 
12.  САЊА ДРАШКО 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
13.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
14.   МИЛАН ЂУКИЋ 48.  КРИСТИНА ПЛАЊАНИН-СИМИЋ 
15.   МИРЈАНА ЂУКИЋ 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
16.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 51.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 52.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
19.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 53.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
20.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 54.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
21.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 55.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  КРИСТИНА КАРАИЋ 56.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 57.  ИВАН СТРИБЕР 
24.  ЂУЛА КИШ 58.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
25.  РОБЕРТ КОЛАР 59.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 60.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 61.  СИНИША ТРКУЉА 
28.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 62.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 63.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
30.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 64.  ДРАГАН ХЕМОН 
31.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 65.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
32.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 66.  СИМО ЧАБАРКАПА 
33.  ВЕРИЦА РАКИЋ 67. ДУБРАВКА ЏОЏО 
34.  ЉИЉАНА РЕСАНОВИЋ   

 

Седници нису присуствовали: Веселин Бојат, Ивана Вујасин, Бориславка 
Драгишић, Мина Кресоја Огњановац, Мирка Лукић Шаркановић, Милорад Мирчић, Саша 
Новаковић, Зоран Поповић, Маја Седларевић, Љубомир Станишић и Петар Ћировић. 
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Седницу Скупштине је отворила и њеним радом руководила MSc Јелена 
Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 
 

Председница Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се још нису 
пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница  Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

60 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница  Скупштине  је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Веселин Бојат, Бориславка Драгишић, Зоран Поповић, Маја Седларевић и 
Мина Кресоја Огњановац обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Записник са XLIX седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је  

одборницама и одборницима  уз сазив седнице. 
 
Председница  Скупштине је упитала да ли имају примедби на Записник.  
 
Пошто није било примедби на Записник, председница Скупштине је ставила на 

гласање Записник са XLIX седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“,  односно да је Скупштина већином гласова  усвојила Записник са XLIX 
седнице Скупштине Града.  

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 15. и 18. априла 2024. године. 
 
На основу члана 84. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 18. априла 2024. године председници Скупштине 
Града Новог Сада образложен предлог да се дневни ред L седнице Скупштине Града 
Новог Сада, по хитном поступку допуни тачком: Предлог одлуке о допуни Одлуке о 
утврђивању доприноса за уређивање грађевинског земљишта, који одборницама и 
одборницима достављен уз допис од 18. априла 2024. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе разлоге за допуну дневног 
реда, председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се Предлог 
одлуке о допуни Одлуке о утврђивању доприноса за уређивање грађевинског земљишта 
уврсти у дневни ред по хитном поступку и предложила да се разматра као 17. тачка 
дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за допуну дневног реда 
по хитном поступку. 

 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 15. и 18. априла 2024. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкaмa:  

 
− Предлог одлуке о изменама Одлуке о коефицијентима за обрачун и исплату 

плата за изабрана, именована и постављена лица и за запослене  
− Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о условима и начину 

организовања послова у вршењу комуналних делатности испоруке воде и 
уклањања вода 

− Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о усвајању Извештаја о 
процени вредности имовине и капитала ЈКП „Новосадска топлана“ Нови Сад 
на дан 1. јануара 2023. године 

− Предлог решења о именовању председника и чланова Привременог Надзорног 
одбора Јавног комуналног предузећа „Регионални центар за управљање 
отпадом“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног 
комуналног предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад 

 
Наведени предлози достављени су одборницима и одборницима  уз дописе од 15. 

и 18. априла 2024. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница  Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изменама Одлуке о коефицијентима за обрачун и 
исплату плата за изабрана, именована и постављена лица и за запослене уврсти у дневни 
ред и предложила да се разматра као 16. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника 
гласала „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о условима и начину организовања 
послова у вршењу комуналних делатности испоруке воде и уклањања вода уврсти у 
дневни ред и предложила  да се разматра као 18. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала  да је 58 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  усвојила  овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о усвајању Извештаја о процени вредности 
имовине и капитала ЈКП „Новосадска топлана“ Нови Сад на дан 1. јануара 2023. године 
уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 42. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању председника и чланова Привременог Надзорног одбора 
Јавног комуналног предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад 
уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 50. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа 
„Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила  
да се разматра као 51. тачка дневног реда. 
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Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, Председница Скупштине је констатовала да је 58 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила  овај предлог за допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Одборничка 

група  „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“ доставила је 18. 
априла 2024. године председници Скупштине Града образложен предлог да се дневни ред 
седнице Скупштине допуни тачком: Предлог Одборничке групе  „Социјалистичка партија 
Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“ за престанак дужности и избор члана Комисије за 
кадровска административна и мандатно-имунитетна питања. 

 
Наведени предлог достављен  је одборницама и одборницима  уз допис од 18. 

априла 2024. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“ да се 
тачка: Предлог Одборничке групе  „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена 
Србија (ЈС)“ за престанак дужности и избор члана Комисије за кадровска 
административна и мандатно-имунитетна питања уврсти у дневни ред и предложила  да 
се разматра као 52. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз сазив 
и допис од 18. априла 2024. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 
председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила  да се разматрају као 53. тачка дневног реда. 

 



6 
 

Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 
 
Након закључења, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова  усвојила  овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила  да се споји расправа: 
 

− за  тачке од  1. до 14, о предлозима планских докумената. 
 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 23. до 26,  о предлозима одлука о додели и куповини станова у 

јавној својини као вид стамбене подршке.  
 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 
 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке 27. и 28,  о извештајима о реализацији Програма финансирања 

одређених комуналних делатности, као делатности од локалног интереса и 
Програма коришћења средстава за заштиту од пожара за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 

 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала  да је 58 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 29. до 40, о извештајима о реализацији програма инвестиционих 

активности јавних комуналних предузећа, програма инвестиционих активности у 
циљу одржавања чистоће на јавним површинама, на изградњи регионалног 
центра за управљање отпадом и на изградњи система за јавно узбуњивање на 
територији Града Новог Сада, за 2023. годину.  
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Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке 43. и 44, о Предлогу решења о давању сагласности на Извештај о 

раду и завршни рачун Агенције за енергетику и Извештају о реализацији 
Програма рада Туристичке организaције Града Новог Сада са Финансијским 
планом и Програмом и планом промотивних активности Града Новог Сада за 
2023. годину. 

 
 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке 48. и 49, о предлогу решења о давању на коришћење непокретности у 

јавној својини Града Новог Сада и решења о престанку важења решења 
Скупштине Града Новог Сада о давању на коришћење неизграђеног 
грађевинског земљишта.  

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке 50. и  51, о предлозима решења о именовању председника и чланова 

Привременог Надзорног одбора и именовању вршиоца дужности директора 
Јавног комуналног предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ 
Нови Сад.  

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
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− за тачку 53, о предлозима Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања.  

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  

 
Д  Н Е В Н И   Р Е Д 

 
1. Предлог плана генералне регулације простора блокова између Улице војводе Путника 

и Институтског пута у Сремској Каменици 
2. Предлог плана детаљне регулације Најлон пијаце у Новом Саду 
3. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног места 

Ветерник (локалитет у Улици Петра Биге број 31) 
4. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену у северном  делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом Саду 
(локалитет на парцели број 4153/2 КО Нови Сад I) 

5. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Карагаче у 
Петроварадину (локалитет на парцели број 4742/3, КО Петроварадин) 

6. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације линијског центра 
дуж Улице цара Лазара у Футогу (локалитет на парцели број 5468 КО Футог) 

7. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова око Улице 
цара Душана у Новом Саду (локалитет у Улици цара Душана број 33) 

8. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације простора испод Моста слободе 
уз комплекс Фудбалског клуба „Кабел“ у Новом Саду 

9. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације Лимана са 
Универзитетским центром у Новом Саду (локалитети на парцелама бр. 3673/3, 3673/4 
и 3673/6 КО Нови Сад II) 

10. Предлог одлуке о изради измена  и допуна Плана генералне регулације Сремске 
Каменице са окружењем (локалитет на парцелама бр. 197, 198/6, 198/8, 198/10, 198/12 
и 198/14 КО Сремска Каменица) 
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11. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације новог градског 
центра са окружењем у Новом Саду (локалитет црпне станице у Улици Јована 
Храниловића) 

12. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког 
булевара у Новом Саду (локалитет између улица Момчила Тапавице и Булевара 
Јована Дучића) 

13. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације новог градског 
центра са окружењем у Новом Саду (локалитет Хотела „Парк“) 

14. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације туристичко-спортско-рекреативне 
зоне у просторној целини VII на Мишелуку 

15. Предлог одлуке о мрежи јавних установа које обављају делатност предшколског 
васпитања и образовања на територији Града Новог Сада 

16. Предлог одлуке о изменама Одлуке о коефицијентима за обрачун и исплату плата за 
изабрана, именована и постављена лица и за запослене  

17. Предлог одлуке о допуни Одлуке о утврђивању доприноса за уређивање грађевинског 
земљишта 

18. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о условима и начину организовања 
послова у вршењу комуналних делатности испоруке воде и уклањања вода 

19. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о управљању јавним паркиралиштима 
на територији Града Новог Сада 

20. Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република Србија 
и Града Гјумрија, Република Јерменија 

21. Предлог одлуке о отпису потраживања на име законске камате која се воде код 
Градске управе за имовину и имовинско – правне послове 

22. Предлог плана енергетске ефикасности Града Новог Сада за 2024. годину 
23. Предлог одлуке о додели стана у јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у 

улици Кисачка број 55, као вид стамбене подршке, за двочлано домаћинство, лицу 
које је ратни војни инвалид 

24. Предлог одлуке о додели стана у јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у 
улици Кисачка број 55, као вид стамбене подршке, за четворочлано домаћинство, лицу 
које је борац I категорије учесник рата на територији АП Косово и Метохија у 
периоду од 24. марта 1999. године до 26. јуна 1999. године 

25. Предлог одлуке о додели стана у јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у 
улици Кисачка број 55, као вид стамбене подршке, за петочлано домаћинство, лицу 
које је борац I категорије учесник рата на територији АП Косово и Метохија у 
периоду од 24. марта 1999. године до 26. јуна 1999. године 

26. Предлог одлуке о додели стамбене подршке куповином станова у јавној својини Града 
Новог Сада у Улици Момчила Тапавице бб, ламела 5, за петочлано домаћинство 
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27. Извештај о реализацији Програма финансирања одређених комуналних делатности, 
као делатности од локалног интереса у 2023. годину за период јануар-децембар 2023. 
године 

28. Извештај о реализацији Програма коришћења средстава за заштиту од пожара за 2023. 
годину 

29. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године 

30. Извештај о реализацији Програма инвестиционих улагања Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2023. годину, који се не финансира из буџета Града Новог Сада, за 
период 1. јануар – 31. децембар 2023. године 

31. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2023. године 

32. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину за период 1. јануар – 
31. децембар 2023. године 

33. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину, за период I – XII 2023. године 

34. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину, за период 
1. јануар – 31. децембар 2023. године 

35. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. 
годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године 

36. Годишњи извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину 

37. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар 
– 31. децембар 2023. године 

38. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности у циљу одржавања 
чистоће на јавним површинама за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 
2023. године 

39. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи 
регионалног центра за управљање отпадом у 2023. години, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2023. године 

40. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи система за 
јавно узбуњивање на територији Града Новог Сада за 2023. годину, за период 1. јануар 
– 31. децембар 2023. године 
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41. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни 
центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајима Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину 

42. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о усвајању Извештаја о 
процени вредности имовине и капитала ЈКП „Новосадска топлана“ Нови Сад на дан  
1. јануара 2023. године 

43. Предлог решења о давању сагласности на Извештај о раду и завршни рачун Агенције 
за енергетику Града Новог Сада за 2023. годину 

44. Извештај о реализацији Програма рада Туристичке организaције Града Новог Сада са 
Финансијским планом и Програмом и планом промотивних активности Града Новог 
Сада за период јануар-децембар 2023. године 

45. Извештај о коришћењу средстава Буџетског фонда за заштиту животне средине Града 
Новог Сада за 2023. годину 

46. Извештај о раду Правобранилаштва Града Новог Сада за 2023. годину 
47. Извештај Локалног омбудсмана за 2023. годину 
48. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 

Сада Аутономној Покрајини Војводини за потребе Школе за основно и средње 
образовање „Милан Петровић“ са домом ученика Нови Сад, без накнаде 

49. Предлог решења о престанку важења Решења Скупштине Града Новог Сада, број:  
418-2/94-I-2-9 од 17.02.1994. године и број: 418-53/94-I-2-9 од 21. и 26.09.1994. године 

50. Предлог решења о именовању председника и чланова Привременог Надзорног одбора 
Јавног комуналног предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад 

51. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад 

52. Предлог Одборничке групе  „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена 
Србија (ЈС)“ за престанак дужности и избор члана Комисије за кадровска 
административна и мандатно-имунитетна питања 

53. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 
− Предлог решења о престанку дужности директора Културног центра Новог Сада,  

Нови Сад  
− Предлог решења о именовању директора Културног центра Новог Сада, Нови Сад 
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“,  

Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“,  

Нови Сад  
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за спорт и омладину 
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На основу члана 42. Пословника Скупштине Града Новог Сада, председница 
Скупштине је указала  одборницама  и одборницима  да  ју је  Душанка Ђокић, председница 
Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“ 
oбавестила 29. марта 2024. године да је Данијела Малетић изабрана за заменицу председнице 
Одборничке групе. 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике  да им је 

пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града доступан  у електронском облику. 
 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 

 
Ад.број:  35-1039/2023-I         35-676/2023-I           35-124/2024-I 
                35-14/2015-I             35-125/2024-I           35-71/2024-I 
                35-430/2023-I   35-922/2023-I 
      35-1024/2023-I         35-886/2022-I 
                35-817/2023-I           35-123/2024-I 
                35-773/2023-I           35-70/2024-I 
1. – 14. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА БЛОКОВА 

ИЗМЕЂУ УЛИЦЕ ВОЈВОДЕ ПУТНИКА И ИНСТИТУТСКОГ ПУТА У 
СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАЈЛОН ПИЈАЦЕ У 
НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК 
(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ПЕТРА БИГЕ БРОЈ 31) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ У 
СЕВЕРНОМ  ДЕЛУ ГРАДА, ДУЖ ПУТЕВА М-7 И Е-75 У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4153/2 КО НОВИ САД I) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ КАРАГАЧЕ У ПЕТРОВАРАДИНУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 
ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4742/3, КО ПЕТРОВАРАДИН) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ЛИНИЈСКОГ ЦЕНТРА ДУЖ УЛИЦЕ ЦАРА ЛАЗАРА У 
ФУТОГУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 5468 КО ФУТОГ) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ОКО УЛИЦЕ ЦАРА ДУШАНА У НОВОМ 
САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЦАРА ДУШАНА БРОЈ 33) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ИСПОД МОСТА СЛОБОДЕ УЗ КОМПЛЕКС 
ФУДБАЛСКОГ КЛУБА „КАБЕЛ“ У НОВОМ САДУ 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЛИМАНА СА УНИВЕРЗИТЕТСКИМ 
ЦЕНТРОМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТИ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 
3673/3, 3673/4 И 3673/6 КО НОВИ САД II) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА  И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СРЕМСКЕ КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 197, 198/6, 198/8, 198/10, 198/12 И 
198/14 КО СРЕМСКА КАМЕНИЦА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА 
ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ЦРПНЕ СТАНИЦЕ У 
УЛИЦИ ЈОВАНА ХРАНИЛОВИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И 
СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ 
УЛИЦА МОМЧИЛА ТАПАВИЦЕ И БУЛЕВАРА ЈОВАНА ДУЧИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА 
ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ХОТЕЛА „ПАРК“) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ТУРИСТИЧКО-СПОРТСКО-РЕКРЕАТИВНЕ ЗОНЕ У ПРОСТОРНОЈ 
ЦЕЛИНИ VII НА МИШЕЛУКУ 

 
Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града.  
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога као и с обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда прихваћен предлог 
за спајање расправе,  председница  Скупштине је  отворила претрес о овим предлозима и 
нагласила да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
 У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић и Драгана Крагуљац. 
 
 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „Имамо 14-15 тачака дневног реда спојених које се 
тичу регулационих планова. Ја ћу у име Српске радикалне странке у кратким цртама 
прокоментарисати два плана. Први план је овај Предлог одлуке о изради Плана генералне 
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регулације простора испод Моста слобода уз комплекс Фудбалског клуба „Кабел“. На 
последњој седници Скупштине имали смо рекао бих прилично конструктивну расправу 
која се тиче изградње будућег православног храма, заправо парохијске цркве за сва 
четири Лимана и меморијалног центар који је посвећен погрому нашег народа у току 
Другог светског рата са нагласком на онај крвави јануар из 1942. године. Радује се нас то 
што се покреће поступак за израдом овог плана генералне регулације простора испод 
Моста „Слобода“ уз комплекс Фудбалског клуба и на тај начин практично заокружићемо 
ту целину која се тиче и православног храма и меморијалног центра. Видимо да ће овај 
простор бити намењен за паркинг простор и за јавно зеленило уз будући меморијални 
центар. Видели смо сви у последњих месец дана да се дигла и ала и врана све оно што је 
деструктивно, све оно што је расположено аутошофинистички гракнули против тога да се 
Лиман коначно после неких 60-так година крсти и коначно да добијe парохијску цркву, 
али рекао бих да је то процес који не може да заустави нико. Дакле, подржаћемо овај 
почетак израде Плана генералне регулације уз терен Фудбалског клуба „Кабел“. Друга 
ствар, Предлог плана детаљне регулације Најлон пијаце у Новом Саду – видимо из Плана 
који је достављен Скупштини да се шири простор Најлон пијаце са изградњом нових 
продајних површина, гаража и ограђивањем комплетног простора пијаце. Информације 
до којих смо ми дошли између осталог кажу да је генерално намера да Најлон пијаца се 
више не сведе на то да ради искључиво петак, суботу и недељу, него да има практично 
свакодневно радно време да свих седам дана у недељи Најлон пијаца буде отворена, јер за 
тако нешто генерално у Новом Саду заиста постоји потреба. Српска радикална странка 
поздравља одлуку и план који подразумева проширење капацитета Најлон пијаце, ми и у 
овом тренутку инсистирамо код урбаниста и код вас господине Амиџићу да кренемо 
одлучно у решавање проблема локалитета Кванташке пијаце, јер садашња локација је 
дефинитивно нешто што не одговара ни у ком погледу ни околини непосредној поготово 
зато што одређени урбанистички бум имамо у читавом том делу ајде да кажем Подбаре, а 
нови простор и нова локација Кванташке пијаце, једне савремене Кванташке пијаце је 
нешто што је дефинитивно интерес и оних који излажу на пијаци а и оних који се на истој 
пијаци снабдевају. Иако можда није баш најдиректнија тема али прокоментарисаћу у две 
реченице, тиче се управо овог простора који је преко канала и три велика новосадска 
градска насеља Клисе, Видовданског насеља и Слане баре, а то је ситуација да ми смо 
мишљења да би било заиста драгоцено да се уз канал Дунав-Тиса-Дунав изгради и 
направи једно шеталиште један репрезентативан кеј са свим пратећим садржајима. 
Подсетићу вас да на простору ове три месне заједнице према подацима Информатике који 
су званични живи преко 25.000 људи и дефинитивно смо мишљења да би један савремен 
и са свим пратећим садржајима кеј који би повезивао Видовданско насеље, Слану бару и 
Клису оплеменио читав овај простор и оплеменио живот ових људи који живе на том 
простору. Српска радикална странка предлаже и сматра  да не би било ништа лепше нити 
логичније да се тај будући кеј ако га испројектујемо, испланирамо и изградимо назове 
Видовданским кејом.“ 
 
 Драгана Крагуљац: „Српска напредна странка налази се на челу овог града од 
2012. године, најпре пуних 10 година под руководством градоначелника, а данашњег 
мандатара за састав нове Владе Републике Србије Милоша Вучевића, данас на челу са 
градоначелником Миланом Ђурићем. И данас кроз доношење одређених планова као што 
је План за Најлон пијацу и План који се тиче дела Сремске Каменице у оквиру ког се 
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налази и зелена стаза  само настављао да радимо оно што радимо од 2012. године а то је 
да градимо и развијамо наш град. Ми живимо у граду као што сви знамо са 2 престижне 
титуле, односно три. 2019. били смо омладинска престоница Европе, 2022. европска 
престоница културе, прошле године добили смо још једну титулу Нови Сад је постао 
европска престоница шума. Никако не смемо да заборавимо да смо 2012. године имали 
затворене и закатанчене све фабрике, да је тада много људи остало без посла, а данас 
имамо никада мању стопу незапослености, данас у Новом Саду имамо 14 нових фабрика, 
буџет који је преко 120% већи него онај који смо затекли 2012. и данас он износи преко 42 
милијарде динара. Нови Сад је центар ИТ индустрије, Град нових мостова, школа, вртића, 
град паркова, град нове болнице, нових домова здравља, град брзе пруге. Изграђени су 
километри и километри водовода и канализације, путева, тротоара, бициклистичких стаза. 
Никада нисмо имали већи програм за путну привреду, никада већа брига, никада већа 
улагања, никада већи буџет и развој и никога нисмо заборавили, већ напротив водимо 
бригу о свим нашим суграђанима. Градили смо и опремали домове и клубове пензионера 
и ту не стајемо и даље настављамо да вредно градимо и радимо и зато ће наши суграђани 
2. јуна гласати за исту ову политику и дати поверење Српској напредној странци и тиме 
гласати за пут развоја и просперитета.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, редседница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана генералне 

регулације простора блокова између Улице војводе Путника и Институтског пута у 
Сремској Каменици са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ПЛАН 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА БЛОКОВА ИЗМЕЂУ УЛИЦЕ ВОЈВОДЕ 
ПУТНИКА И ИНСТИТУТСКОГ ПУТА У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације простора блокова 
између Улице војводе Путника и Институтског пута у Сремској Каменици пре излагања 
на јавни увид са 50. седнице од 31.08.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду 
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у Нацрт плана генералне регулације простора блокова између Улице војводе Путника и 
Институтског пута у Сремској Каменици са 73. (јавне) седнице Комисије за планове од 
26.01.2024. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
Најлон пијаце у Новом Саду са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАЈЛОН ПИЈАЦЕ У НОВОМ САДУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације Најлон пијаце у Новом 
Саду са Извештајем о стратешкој процени утицаја плана детаљне регулације Најлон 
пијаце у Новом Саду на животну средину пре излагања на јавни увид са 56. седнице од 
05.10.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне 
регулације Најлон пијаце у Новом Саду и Извештај о стратешкој процени утицаја плана 
детаљне регулације Најлон пијаце у Новом Саду на животну средину са 75. седнице 
Комисије за планове од 08.02.2024. године, као и Извештај о учешћу заинтересованих 
органа, организација и јавности у разматрању Извештаја о стратешкој процени утицаја 
плана детаљне регулације Најлон пијаце у Новом Саду на животну средину. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (локалитет у Улици 
Петра Биге број 31) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ 
МЕСТА ВЕТЕРНИК (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ПЕТРА БИГЕ БРОЈ 31) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације насељеног места Ветерник (локалитет у Улици Петра Биге број 31) пре 
излагања на јавни увид са 39. седнице од 25.05.2023. године и Извештај о обављеном 
јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације 
насељеног места Ветерник (локалитет у Улици Петра Биге број 31) са 53. (јавне) седнице 
Комисије за планове од 14.09.2023. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену у северном  делу 
града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом Саду (локалитет на парцели број 4153/2 КО Нови 
Сад I) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 
ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ У СЕВЕРНОМ  ДЕЛУ ГРАДА, ДУЖ ПУТЕВА М-7 И Е-
75 У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4153/2 КО НОВИ САД I) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
и следећи  
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ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације простора за мешовиту намену у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у 
Новом Саду (локалитет на парцели број 4153/2 КО Нови Сад I)  пре излагања на јавни 
увид са 76. седнице од 12.02.2024. године, Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт 
одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену 
у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом Саду (локалитет на парцели број 
4153/2 КО Нови Сад I), са 84. (јавне) седнице Комисије за планове од 04.04.2024. године и 
Закључак Комисије за планове са 85. седнице од 11.04.2024. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације Карагаче у Петроварадину (локалитет на парцели 
број 4742/3, КО Петроварадин) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КАРАГАЧЕ У 
ПЕТРОВАРАДИНУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4742/3, КО 

ПЕТРОВАРАДИН) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
ЗАКЉУЧАК 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације Карагаче у Петроварадину (локалитет на парцели број 4742/3, КО 
Петроварадин) пре излагања на јавни увид са 56. седнице од 05.10.2023. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 
детаљне регулације Карагаче у Петроварадину (локалитет на парцели број 4742/3, КО 
Петроварадин) са 75. (јавне) седнице Комисије за планове од 08.02.2024. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана детаљне регулације линијског центра дуж Улице цара Лазара у Футогу 
(локалитет на парцели број 5468 КО Футог) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЛИНИЈСКОГ 
ЦЕНТРА ДУЖ УЛИЦЕ ЦАРА ЛАЗАРА У ФУТОГУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ 

БРОЈ 5468 КО ФУТОГ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације линијског центра дуж Улице цара Лазара у Футогу (локалитет на парцели број 
5468 Ко Футог), пре излагања на јавни увид са 54. седнице од 21.09.2023. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 
детаљне регулације линијског центра дуж Улице цара Лазара у Футогу (локалитет на 
парцели број 5468 Ко Футог) са 73. (јавне) седнице Комисије за планове од 26.01.2024. 
године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације блокова око Улице цара Душана у Новом Саду 
(локалитет у Улици цара Душана број 33) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  
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ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА 

ОКО УЛИЦЕ ЦАРА ДУШАНА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЦАРА 
ДУШАНА БРОЈ 33) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације блокова око Улице цара Душана у Новом Саду (локалитет у Улици цара 
Душана број 33) пре излагања на јавни увид са 54. седнице од 21.09.2023. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 
детаљне регулације блокова око Улице цара Душана у Новом Саду (локалитет у Улици 
цара Душана број 33) са 73. (јавне) седнице Комисије за планове од 26.01.2024. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

генералне регулације простора испод Моста слободе уз комплекс Фудбалског клуба 
„Кабел“ у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ИСПОД МОСТА 
СЛОБОДЕ УЗ КОМПЛЕКС ФУДБАЛСКОГ КЛУБА „КАБЕЛ“ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације Лимана са Универзитетским центром у Новом Саду 
(локалитети на парцелама бр. 3673/3, 3673/4 и 3673/6 КО Нови Сад II). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЛИМАНА 
СА УНИВЕРЗИТЕТСКИМ ЦЕНТРОМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТИ НА 

ПАРЦЕЛАМА БР. 3673/3, 3673/4 И 3673/6 КО НОВИ САД II) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена  и 

допуна Плана генералне регулације Сремске Каменице са окружењем (локалитет на 
парцелама бр. 197, 198/6, 198/8, 198/10, 198/12 и 198/14 КО Сремска Каменица). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је четири одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА  И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СРЕМСКЕ 
КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 197, 198/6, 

198/8, 198/10, 198/12 И 198/14 КО СРЕМСКА КАМЕНИЦА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду 
(локалитет црпне станице у Улици Јована Храниловића). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ 

ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ЦРПНЕ 
СТАНИЦЕ У УЛИЦИ ЈОВАНА ХРАНИЛОВИЋА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између улица Футошке, 
Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет између 
улица Момчила Тапавице и Булевара Јована Дучића). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК 

ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ УЛИЦА МОМЧИЛА ТАПАВИЦЕ И БУЛЕВАРА ЈОВАНА 

ДУЧИЋА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду 
(локалитет Хотела „Парк“). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је четири одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ 
ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 

ХОТЕЛА „ПАРК“) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 
детаљне регулације туристичко-спортско-рекреативне зоне у просторној целини VII на 
Мишелуку. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ТУРИСТИЧКО-СПОРТСКО-
РЕКРЕАТИВНЕ ЗОНЕ У ПРОСТОРНОЈ ЦЕЛИНИ VII НА МИШЕЛУКУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 6-2/2024-148/6-I 
15. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ЈАВНИХ УСТАНОВА КОЈЕ ОБАВЉАЈУ 
ДЕЛАТНОСТ ПРЕДШКОЛСКОГ ВАСПИТАЊА И ОБРАЗОВАЊА НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за образовање, Савет за особе са инвалидитетом и Савет за 

међунационалне односе Града нису имали примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о мрежи јавних 
установа које обављају делатност предшколског васпитања и образовања на територији 
Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ 

О МРЕЖИ ЈАВНИХ УСТАНОВА КОЈЕ ОБАВЉАЈУ ДЕЛАТНОСТ 
ПРЕДШКОЛСКОГ ВАСПИТАЊА И ОБРАЗОВАЊА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА 

НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

16. тачка дневног реда 
 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О КОЕФИЦИЈЕНТИМА ЗА 
ОБРАЧУН И ИСПЛАТУ ПЛАТА ЗА ИЗАБРАНА, ИМЕНОВАНА И 
ПОСТАВЉЕНА ЛИЦА И ЗА ЗАПОСЛЕНЕ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о коефицијентима за обрачун и исплату плата за изабрана, именована и постављена лица 
и за запослене. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да ниједан 

одборник није гласао „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да је 58 одборника 
гласало „уздржан“, односно да Скупштина већином гласова није донела предложену 
одлуку. 
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Ад. број: 351-1/2024-200-I 
17. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ 
ДОПРИНОСА ЗА УРЕЂИВАЊЕ ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о допуни Одлуке о 

утврђивању доприноса за уређивање грађевинског земљишта. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је четири одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ОДЛУКУ 
О ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ ДОПРИНОСА ЗА УРЕЂИВАЊЕ 

ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 352-1/2024-158-I 
18. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
УСЛОВИМА И НАЧИНУ ОРГАНИЗОВАЊА ПОСЛОВА У ВРШЕЊУ 
КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ ИСПОРУКЕ ВОДЕ И УКЛАЊАЊА ВОДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 



26 
 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да  изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о условима и начину организовања послова у вршењу комуналних 
делатности испоруке воде и уклањања вода. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је четири одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О УСЛОВИМА И НАЧИНУ 
ОРГАНИЗОВАЊА ПОСЛОВА У ВРШЕЊУ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ 

ИСПОРУКЕ ВОДЕ И УКЛАЊАЊА ВОДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 34-1910/2024-I 
19. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
УПРАВЉАЊУ ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА 
НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да  изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
У претресу су учествовали: Божидар Протић, Сања Драшко и Адријана 

Месаровић. 
 

Божидар Протић: „Ја сам  Божидар Протић, самостални одборник у Скупштини 
Града, пошто је то мој нови статус онда је ред да се свима представим. Поштовано 
председништво, даме и господо, браћо и сестре, другарице и другови, али пре свега 
поштовани суграђани. Пред нама је једна веома битна тачка, тиче се измена Одлуке о 
паркиралиштима које се тичу, пре свега, Јавног предузећа „Паркинг сервис“. Ми се 
сетимо овог предузећа када немамо где да паркирамо, када неко загради наш излаз, када 
сматрамо да смо на неки начин оштећени, ако нас паук однесе, јер смо паркирали тамо 
где није дозвољено. Онда их се сетимо у неком негативном контексту, када не можемо да 
нађемо паркинг и сматрамо да је крив Паркинг сервис. Ово предузеће не треба да се бави 
узроцима недостатка паркинга и хаоса у саобраћају, оно, нажалост, бави се. Требало би да 
се баве само последицама, а о узроцима треба да се бавимо ми. Режим саобраћаја треба да 
регулише Скупштина својим одлукама. Ја сам пажљиво гледао ову одлуку и хтео сам да 
уложим један амандман. Наиме, не знам да ли је то грешка, у члану 2. каже, на посебним 
паркиралиштима која се налазе у непосредној близини подземних гаража могу да се 
одреде. Ја мислим да је ту грешка, можда у куцању, не могу, него морају да се одреде 
посебна паркинг места искључиво за станаре који имају повлашћену паркинг карту за та 
паркиралишта. Онда сам у образложењу видео да је то последица уговорних обавеза које 
је град прихватио. Наиме, ми смо се уговором обавезали да у року од шест месеци по 
завршетку гаража морамо да умањимо одређена  паркинг места, да их укинемо за општу 
употребу, него само да их можемо одредити посебно по овој одлуци, посебним 
повлашћеним групама. Укупно ће бити изграђено у Бановини и Модени 403 нова паркинг 
места, али у суштини добићемо само 223, јер 190 места Паркинг сервис треба да укине и 
да дâ само повлашћеним станарима, али ти станари су и до сада имали повлашћене карте. 
Значи, градили смо, дали смо концесију само за 223 нова паркинг места, што је сасвим 
недовољно и немојте да кривите „Паркинг сервис“ када дођете у центар и више не можете 
да паркирате, него морате да идете у гаражу. Град се обавезао уговорима на тако нешто. 
Када буде завршене и друге гараже, град ће морати да укине 565 места за паркинг, под 
условом да попуњеност тих гаража буде изнад 55%. Уколико буде мања попуњеност, 
уговорна обавеза Града је да и даље умањи број паркинг места. Пише у уговору, ја сам 
јуче погледао, тако пише, можда је измењено. Ајде да гледамо за те две гараже колико ће 
нас онда то коштати. Партерно уређење ће коштати милијарду и 300 милиона. Значи, ако 
гледамо 403 места, 29.000 евра ће само Град бити у обавези да плати партерно уређење, 
ако гледамо 223 онда ће бити скоро 50.000 евра само партерно уређење које је 
предвиђено. Не знамо док буде готово да ли ће бити додатних радова, то су трошкови које 
ће Град имати. Ту није било на тим местима ни змија ни пацова, понеки наркоман можда 
је дувао лепак и ништа више, то су били паркови, најлепши паркови, ми сада треба то да 
радимо и да платимо, о томе нисмо, бојим се, размишљали. Тако пише у одлукама и у 
тендерима који су расписани. Нисам сигуран да то грађани знају, нисам сигуран како ће 
„Паркинг сервис“ моћи да послује без ових средстава која ће му бити умањена. 
Поштоване колеге, бојим се да ћемо имати проблем да ћемо морати и субвенционисати на 
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крају наше јавно предузеће од којег смо очекивали да доноси приход. Он је само један од 
субјеката правних лица који ће се бавити проблемом паркирања обзиром да смо дали и 
концесију. Морамо...“ 
 
 Председница Скупштине је прекинула одборника Божидара Протића у излагању и 
указала му да је истекло време за излагање. 
 

Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ.: „Имали смо ми овакво излагање већ у претходном периоду и Ви, 
господине Протићу, јако добро знате да је Српска напредна странка затекла хаос на тему 
паркинга и овако дизати ту тему у овом моменту, мислим са ваше стране да је онако, 
чисто да се зна да сте дошли и да сте данас самостални одборник, иако сте свој можда 
баш тај легитимитет изгубили тиме што сте се кандидовали и мандат добили на листи 
Социјалистичке партије Србије и били коалициони партнер до јуче. Можда Ви о томе 
треба да размислите када се овде легитимишете на сав глас тако. Заправо, иако смо ми 
затекли тај хаос што се паркинга тиче, као посебног феномена у нашем граду, ми смо 
заиста и када смо прво паркинг место изградили урадили много више него представници 
бившег режима на ову тему. Српска напредна странка, заправо да будемо потпуно 
искрени једни према другима, према грађанима, у протеклом периоду од када водимо 
Град заиста смо урадили, модернизовали, унапредили, поспешили живот у сваком 
сегменту и у сваком делу развоја нашег Града. То можда ће бити необично, господине 
Протићу, али то се ради тако што се има добра воља, има се добра намера, па се пуно 
ради, па се онда дође до резултата којима се заиста данас дичимо и поносимо. Зашто то 
истичем? Зато што морам да подсетим да, када добијете поверење грађана на изборима, 
ви заправо треба то поверење грађана и да оправдате, а то ми заправо и радимо  ми одавде 
зиаста, ми који седимо у овом скупштинском дому и јесмо већина која до сада никада 
није била у историји Града Новог Сада, ми заправо сваки дан радимо да бисмо 
побољшали живот наших суграђана, и када је олуја и када је Ковид ми први имамо 
организацију и први смо спремни и први излазимо на терен и први радимо да бисмо 
помогли грађанима. Зашто ја то говорим? Па зато што ми имамо некада у некој историји 
неког Бору Новаковића који добије то поверење грађана, онда покаже како поштује 
грађане Србије, па онда гласа из Солуна, па онда украде један булевар, па онда ојади 
можда живот неким колегиницама које због тога, због неких његових недела можда 
озбиљније пате у животу. Ми смо одабрали да радимо за добробит Новог Сада и 
Новосађана. Имамо до скоро најбољег градоначелника у историји Града, који је данас 
мандатар за састав нове Владе, да ли је то, па да ли је то нешто чиме не треба сад сви да се 
дичимо. Ето, устаните па ми реците, да, јако смо поносни, јер смо из наших редова имали 
најбољег Градоначелника у историји Града који нам је показао, одржао лекцију, задао 
домаћи задатак како се води Град. Одабрали смо политику будућности и то је истина и 
треба да се подсећамо, да, али исто тако смо поносни на прошлост, исто тако обнављамо 
све оно што су представници жутог режима ојадили у претходном мандату, у мандату пре 
нас, а у мандату Српске напредне странке смо обновили све, готово све споменике, 
изградили нове споменике историје нашег народа, поштујући наше најстарије суграђане 
смо саградили и опремили нове домове пензионера и повећали им и примања и услуге 
старим лицима. До сада смо издвојили око 11 милијарди евра, је л’ тако, за помоћ 
најстаријим суграђанима нашим, градили смо, реконструисали смо здравствене установе 
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у нашем граду. Градимо мостове, путеве, пруге и олакшавамо живот у сваком смислу. 
Довели смо стране фабрике, изградили смо нове радне зоне, поправили оне које смо 
затекли, све то урадили да би данас Новосађани који су за време жутог режима остајали 
преко ноћи без посла, да би данас имали своју плату, свој радни задатак, свој посао. Буџет 
Града нам је данас преко 43 милијарде динара. Треба да подсетим вероватно и овај пут да 
смо за време бившег режима имали вишеструко мањи буџет, али њима таман довољан да 
се понешто и однесе кући.  Е, па ми смо изградили пет нових булевара, изградили смо 
преко 130 км пута, не заборавите да смо кренули од Жежељевог моста. Данас ћемо да 
градимо нови мост, обилазницу око Новог Сада, а потом ћемо још један мост да градимо. 
Ми смо градећи нове вртиће, проширујући досадашње вртиће успели да олакшамо буџет 
Новосађана који имају малу децу, тиме што субвенционишемо потпуно одлазак у државне 
вртиће, а субвенционишемо одлазак у приватне, похађање приватних вртића. Завршавамо 
две јавне гараже у Новом Саду, решавамо проблем паркинг места, на који се толико 
жалимо. И сада свако може и да пита да ли сам неки сегмент живота пропустила у коме 
ова власт није урадила максимум. Па нема тог сегмента, зато што, заиста, свако од ових 
колега који седи као члан Већа, заиста може и да потврди шта је све у домену његовог 
ресора урађено за добробит Новог Сада, Новосађана, а опет комплетно буквално никада 
до сада толико цивилни сектор није био уважен, испоштован, као што је за време нашег 
мандата. Ако нисам била довољно јасна ми ћемо наставити да радимо за Нови Сад, 
наставићемо за Новосађане и победићемо представнике жутог режима који су данас 
префарбани и легитимишу се на разноразне начине.“ 
 

Божидар Протић се јавио за реплику: „Ја нећу бити личан, ви сте сви моје колеге 
цењене и ја тиме нећу да се бавим. Jа вас поштујем, свако ради свој посао, заступате 
грађане који су вам дали поверење и ја ако бих критиковао вас, критиковао би те грађане. 
То немам право. Обзиром да сам споменут да нисам изнео добре податке: Бановина 158 
места, Модена 245 места, гаси се 100 места у Модени, 90 у Бановини. То су подаци. 
Уговорне обавезе су врло јасне. Ви ме демантујете да ти уговори не важе. Потписани су 
40 година, дали смо у концесији. Ја сам био против те концесије, ја сам сматрао у то 
време да Град треба да дигне кредит и да Град то гради, да то буде градско у првом 
моменту. Није могло из неких разлога, ја у то не улазим. Споменуто је да ће Бановина 
коштати око 540 милиона, Модена око милијарду, које треба концесионар да дâ. Сад нико 
није спомињао партерно уређење, нико није спомињао. Дакле, то су подаци, а ви ме 
демантаујте. Цифре су ту, ја сам изнео. Ја не знам у суштини да ли је ово био разлог за 
реплику, јер нико ове податке које сам ја изнео није оспорио. То су подаци које сам ја 
нашао на уговорима који су потписани. То су наше обавезе, уговорне обавезе и до краја 
када то буде све завршено и Рибља пијаца и монтажна гаража, ми ћемо 565 места морати 
да угасимо за грађанство. Остаће само за повлашћене станаре.  На тим локацијама јако 
мало има нових зграда, сви су већ добили те повлашћене карте и евидентно је да ће 
приход Паркинг сервиса бити умањен. О томе морамо водити рачуна, то је наше јавно 
предузеће. Да ли је то пут да се остала паркиралишта дају концесију, питаћемо грађане. 
Да кажу грађани да ли желе да се градско јавно предузеће бави паркиралиштима или 
желимо неку концесију где ћемо тражити годишње апроксимативно милион евра, ево вам 
па се ви бавите неко трећи. И то је могућност, али о томе коначну реч даће грађани. Ја се 
не би бавио будућим изборима, грађани су ти који ће то просудити за кога ће гласати. 
Свако има право да учествује под једнаким условима и тек онда када грађани дају 
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легитимитет, тек онда се може говорити шта су грађани желели и каква им је била намера 
и да ли су дали поверење или не, све остало је чиста апроксимација.“  
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Немам пуно шта 
да додам, односно немам шта да додам после моје колегинице Драшко. Изнећу само 
неколико техничких података што се тиче изградње гараже, односно реализације уговора 
о концесији за изградњу четири гараже. Пре свега, ми смо закључили у складу са Законом 
о јавном приватном партнерству са или без елемената концесије Републике Србије, а не 
начин како је јавно приватно партнерство некада закључивано, када су украдени булевари 
и како су то радили представници режима до 2012. године. Гараже, односно концесија 
која је дата, подразумева изградњу четири гараже. За сада је у току реализација две 
гараже, примарни циљ је да центар града ослободимо на начин да заиста станари који 
живе у том делу града имају обезбеђена паркинг места, односно да могу своје повлашћене 
карте да користе на начин да испред својих зграда и могу да нађу паркинг место, а не да 
узалуд имају своје повлашћене карте, јер их други суграђани из комерцијалних разлога 
користе, јер је у питању уже језгро града. Примарни циљ је да се обезбеди што већи број 
паркинг места, а у односу на наслеђени проблем који решавамо већ годинама уназад. 
Други циљ је, свакако, заштита животне средине и измештање паркинга у подземне 
нивое, односно да проширимо пешачке и бициклистичке стазе када је у питању и улица 
Илије Огњановића и, уопште, уже језгро града и изнећу податке који се тичу броја 
паркинг места, пошто нисте довољно упознати са истим. Уговор предвиђа изградњу 
минималног броја паркинг места које плански акт предвидео са одступањем 10% у плусу 
или минусу, у зависности од примене технологије изградње, односно пројектно техничке 
документације. У конкретном случају, већи је број паркинг места у односу на бројке које 
су изнете, 267 на три подземна нивоа када је у питању гаража у улици Модене и 167 када 
је у питању гаража иза зграде Бановине, на два подземна нивоа. Сва паркинг места која се 
у непосредној околини измештају, измештају се само на начин да се укидају за 
комерцијално коришћење, а у потпуности остају на располагању на коришћење нашим 
суграђанима који живе у тим зградама, те ће та паркинг места бити попуњена на начин 
како и треба од стране њих, а све посетиоце града ћемо усмерити у гараже, односно у 
подземне нивое и тиме створити могућност да уредимо и другачије централно језгро, 
односно да пешачке и бициклистичке стаз,е где су тамо и планским документом 
предвиђене, пре свега улица Илије Огњановића у питању, да то и учинимо. Још један 
податак, односно још два, техничка важна, уређење јавних површина је по Закону у 
надлежности Града, тако да уређење, партерно уређење површине у улици Модене, баш 
као што је то учињено и на Позоришном тргу у потезу од Успенске цркве до Аполо 
центра, када је то урадио Град, биће и улица Модене и Змај Јовина и уопште централно 
језгро парковска површина која се налази изнад гараже иза зграде Бановине. Опредељење 
је Града да зелени фонд буде што већи и да уреди ту парковску површину, обзиром да је 
јавна површина и апсолутно нема везе са предметом изградње концесије, односно са 
јавном гаражом. И још једна ствар технички подаци, али важни, пошто не би да 
информишемо, односно информишете грађане нетачно, мада су грађани током последњих 
10-11 година потврдили кога желе да виде у овом граду, у овој држави, јесте да 
760.000.000,00 колико је процењено партерно уређење које представља уређење јавне 
површине што је у надлежности Града Новог Сада и које нема везе са предметом 
изградње и не уређује се да би функционалност гараже или рад гараже уопште био већи 
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или мањи, напротив, сепаратно је, уопште нису узрочно-последични износи према 
процењеној вредности. Тендер ће бити расписан у наредним данима да би центар града и 
у том делу био уређен баш на начин како смо то учинили у делу поред, а партерно 
уређење иза зграде Бановине је закључен тендер нешто изнад 200 милиона, тако да те две 
бројке никако не могу дати цифру од 1.300.000.000,00. Но ми знамо да сабирамо и, како 
сам рекла, јавног приватног партнерства закључујемо у складу са Законом о јавном 
приватном партнерству са елементима или без елемената концесије, а не на начин како су 
то представници жутог режима радили када су наши булевари нестајали и када смо ми 
преузимали те обавезе по основу емитованих муниципалних обвезница које смо, на срећу 
и захваљујући пре свега Милошу Вучевићу, а и садашњем градоначелнику, исплатили 
прошле године у целости.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о управљању јавним паркиралиштима на територији Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О УПРАВЉАЊУ ЈАВНИМ 

ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број: 020-50/2024-I 
20. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 
НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ГРАДА ГЈУМРИЈА, 
РЕПУБЛИКА ЈЕРМЕНИЈА 
 
Предлог одлуке утврдила је Комисија за међуградску сарадњу у земљи и 

иностранству. 
 
Градско веће је предложило Скупштини да донесе Одлуку у предложеном тексту.  
 
Мишљење Градског већа достављено је одборницама и одборницима уз допис од 

18. априла 2024. године. 
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Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 
законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
На основу члана 91. став 5. и 6. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила, да поводом ове тачаке дневног реда Скупштина 
дозволи Александру Петровићу, помоћнику Градоначелника за међународну сарадњу да 
говори на седници Скупштине и изнесе образложење. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да поводом ове тачаке 

дневног реда Скупштина дозволи Александру Петровићу, помоћнику Градоначелника за 
међународну сарадњу да говори на седници Скупштине и изнесе образложење. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 63 
одборника гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
Александар Петровић, помоћник Градоначелника за међународну сарадњу: „Град 

Нови Сад,  Српска Атина је током 2022. календарске године Европска престоница културе 
и бивша омладинска престоница Европе 2019. године постаће богатији за још један 
братски град и то 27. по реду, а 18. од септембра 2012. године када је на чело Града дошао 
Градоначелник Милош Вучевић,  а сада градоначелник Милан Ђурић наравно уколико ви 
то одлучите а затим и Влада Републике Србије као последња инстанца у низу. Пред вама 
је Предлог споразума о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 
Србија и Града Гјумрија, Република Јерменија. Без да смо претходно потписали 
иницијални акт о успостављању сарадње између наша два града писмо о намерама, уз 
пуно и несебично посредовање опуномоћеног амбасадора Републике Јерменије задуженог 
за Србију, са резиденцијалним смештајем у Чешкој престоници Прагу његове екселенције 
господина Ашота Овакимијана, градоначелници Новог Сада претходни Милош Вучевић 
који је започео преговоре око братимљења и актуелни Милан Ђурић и Градоначелник 
Гјумрија Вардгес Самсоњан споразумели су се да потпишу споразум о успостављању 
сарадње између Новог Сада и Гјумрија као акт највише правне снаге који регулише 
односе између локалних самоуправа у Србији и градова и општина у свету. Град Гјумри је 
други по величини град у Јерменији и административни је центар марза или провинције 
Ширак. Марз или провинција Ширак је једна од 11 административних јединица у 
Републици Јерменији. Гјумри је смештен у централном делу Ширавске равнице уз саму 
границу са Турском на надморској висини од 1.550 м и на 125 км северозападно од 
престонице Јерменије Јеревана и 195 км од Црног мора и на 385 км од Касписког језера. 
Кроз западна предграђа Гјумрија протиче река Ахурјан. Град је пребогате историје и 
културна престоница Јерменије. Тешко је оштећен у земљотресу који је погодио 
Јерменију 1988. године и приликом достављања хуманитарне помоћи настрадалима од 
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земљотреса погинуло је седмочлана српска посада авиона Југословенског ратног 
ваздухопловства поводом сећања на хумане Србе, Нови Сад је из Јерменије 1995. године, 
значи седам година касније, допремљен а затим и постављен споменик Хачкар на месту 
где се некад налазила Јерменска црква, као знак нераскидиве везе јерменског и српског 
народа и сваког 12-ог децембра на дан погибије, делегација Јерменске амбасаде и 
делегација Града Новог Сада полажу венце код с оменика Хачкар у знак сећања на 
погинуле Србе. Према последњем попису Град Гјумриј има око 170.000 становника и 
простире се на 46,2 км2. Подручје данашњег  Гјумрија се сматра једним од најстаријих 
стално насељених локалитета у Јерменији. Током средњег века Гјумри је био познат као 
важно трговачко и занатско насеље и центар јерменске побуне од калифата од 773. до 775. 
године. Након руско персијских ратова 1804-1813 Гјумри постаје део Руске империје и у 
то време је био један од најважнијих градова у Закавказју. Град је 1924. добио име 
Леминакан у част совјетског лидера Владимира Илича Лењина и у то време је био веома 
важан индустријски центар. Тек 1992. значи након распада СССР-а враћа му се 
историјско име града који и данас носи Гјумри. Споразумом су обухваћене следеће сфере 
друштвеног живота: сарадња на очувању богатог културно-историјског наслеђа два града 
уз промоцију културних наступа на позоришним и музичким фестивалима како у Новом 
Саду, тако и у Гјумрију затим туризам као једна од битнијих привредних грана а 
споразумом је даље предвиђена и сарадња у области образовања, затим сарадња у области 
информационих технологија у којој оба града заузимају највише место у својим 
регионима и на крају у области управљања природним ресурсима и заштити животне 
средине. Подсећања ради Јермени су били прва држава која је х ришћанство прогласила 
државном религијом још почетком IV века 301. године. Поштовани одборници и 
одборнице Скупштине Града Новог Сада позивам вас да гласате за овај предлог 
споразума о успостављању сарадње између Града Новог Сада и града Гјумрија и да на тај 
начин наш град Нови Сад буде богатији за још један братски град који долази из једне 
искрене и пријатељске земље Јерменије што би још више учврстило вековно 
пријатељство између српског и деведесетдевет постотно хришћанског јерменског народа. 
И када сам се још јавио за реч и када сам боље речено добио прилику да вас обавестим у 
међувремену од мог последњег наступа на овој говорници, Влада Република Србије је у 
међувремену донела позитивно решење и усвојила је предлоге одлуке о сарадњи између 
Новог Сада и америчког града Кливленда из Савезне државе Охајо, о томе смо 
расправљали наравно као и између Новог Сада и једног високог софистицираног града из 
пријатељске Републике Кореје града Бусана, а ја 7. маја уз овлашћење Градоначелника 
Милана Ђурића идем у Клагенфурт град са којим ми имамо четвртвековну сарадњу 
буквално почев од краја 90-их година прошлог века да потпишем писмо о намерама 
између Новог Сада и града Клагенфурта главног града Савезне државе тј. аустријске 
покрајине Корушке.“ 
 

Председница Скупштине је отворила претрес.  
 

У претресу су учествовали:  Ђурађ Јакшић, Бојан Вулин и Александар Петровић. 
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 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Уживање је било слушати господина Петровића 
једино оно на крају са Кливлендом баш то вам је мало измакло контроли или се макар 
нама то није српским радикалима баш свидело у пуном капацитету. Српска радикална 
странка ће подржати Одлуку о успостављању сарадње између Новог Сада и Града 
Гјумрија из Републике Јерменије. Познато вам је да Српска радикална странка 
традиционално увек подржава склапање сарадње и братимљење са градовима или 
општинама које долазе из нама пријатељских земаља. Јермени су свакако пријатељи 
српског народа ту нема никакве дилеме. За разлику од ових америчких поданика са 
Запада који ударају на све што је српско и на све што је православно Република Јерменија 
апсолутно поштује територијални интегритет и суверенитет Републике Србије и не 
признаје, без обзира на притиске, лажну шиптарско-терористичку нарко државу на 
простору нашег Косова и Метохије. Ја користим ову прилику да апелујем и на господина 
Петровића, који се бави овом међународном сарадњом у име Града Новог Сада и на 
градску власт и ову садашњу и ону која ће уследити после избора од 2. јуна, да се 
размисли о томе. Инсистира Српска радикална странка на томе да Град Нови Сад раскине 
сарадњу са украјинским Лавовом коју су успоставиле демократе још чини ми се 1998. или 
1999. године из разлога што је украјински Лавов или Љвов како кажу седиште 
украјинских нациста и зато што у том граду славе Степана Бандеру иначе украјинског 
Анту Павелићу који мрзи све што је руско и све што је православно, а Нови Сад 
апсолутно не баштини ништа са оним што баштини Лавов. Нови Сад баштини кроз своју 
вишевековну историју апсолутно антифашистичку и слободарску традицију. Нама у 
Лавову и  Галицији господине Петровићу и сви ви даме и господо и браћо и сестре 
одборници нису пријатељи, а свакако ће бити једног дана када се заврши ова специјална 
војна операција и када се комплетна Украјина коначно врати мајци Русији.“ 
 
 Бојан Вулин: „Председник Републике Србије пре неколико дана рекао је јако лепо: 
Србија има партнере, а има и пријатеље. Није свака земља показало се пријатељска. 
Градови из тих земаља такође требају да имају такав статус и према нама. Данас правимо 
пријатељство, да, са пријатељским народом и са пријатељским градом. Јермени су 
напаћени народ као и ми страдалници, ми то разумемо, разумеју и они нас, али у овим 
тренутцима када је наша земља наш народ целокупан народ нападнут треба да водио 
више рачуна о нашим пријатељима и зато данас када говоримо о новом пријатељству 
немојмо толико да говоримо о новим партнерима из Клагенфурта, него говоримо о 
пријатељима из Белорусије, говоримо о браћи из Русије, јуче се нешто дешавало у Ирану 
над Ширазом, да ли знамо шта је било? Јесте ли их назвали, јесте ли питали да ли су 
падале бомбе на њихов град? Ми не треба да се обазиремо на злочиначке, фашистичке, 
нацистичке политике Европске уније и НАТО пакта. Белоруси су наша браћа и пријатељи 
исто као и Руси и сви они који су под стегом и нападом управо тих западних савеза 
западних злочиначких савеза и зато вас молим да интензивирамо наше пријатељство и 
наше сарадње од српског Сарајева за кога смо овде гласали а за кога нису гласали Лига и 
они којима српство није драго да интензивирамо сада максимално и да интензивирамо 
значи и наше пријатељство и активности и са Белорусијом и са Русијом и са свим од оних 
27 градова и земаља које су нам пријатељске а не партерске. Партнере зовите на пословни 
ручак с њима се поздравите пријатно, љубазно, а пријатеље дочекујете, помажете и 
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радите са њима. Ако је било нечега до сада поздрављам, али од сада треба да идемо још 
веће и што више активности са онима који су нам пријатељи.“ 
 
 Александар Петровић, помоћник Градоначелника за међународну сарадњу: 
„Изменом Закона о локалној самоуправи који је донесен пре извесног времена, мислим 
негде 2015. – 2016. године много пута сам то за овом говорницом понављамо, термин 
братимљење више не постоји постоји једини валидни термин споразум о успостављању 
сарадње и ми се тога држимо. Са Лвовим, а то је реплика господину Јакшићу имамо 
потписану неку врсту споразума али Лвов није нити братски град, нити имамо потписан 
ово што ми зовемо сада споразумом од 2016, 2018. године не знам када је донет нови 
Закон о локалној самоупорави. Дакле, са Лвовим немамо никакву сарадњу, сарадња је 
потпуно замрла и значи Лвов не сматрамо као братски град у односу на ових 27 градова, 
26 званично верификованих и 27-ми ће бити уколико ви тако одлучите а 18 од када је 
Милош Вучевић ступио на дужност 13. септембра 2012. године. Што се тиче Гомеља а 
Гомељ је други град по величини у Белорусији имао сам ту част и задовољство да путујем 
неколико пута тамо, а посебн част и задовољство са господином Милошем Вучевићем то 
је први град братски град наше власти и били смо на Дану победе које итекако баштине 
земље бивше, не све наравно, него неке бивше земље Совјетског Савеза између осталог 
наравно по највише руска федерација и Белорусија имао сам тада част да одем и на 
параду и на потписивање првог званичног споразума о братимљењу у ери наше власти, то 
је био мај месец 8. мај дан Победе 2013. године. Значи, Град Гомељ, други по величини 
иза престонице Минска имамо једно из искуства знам, радим ово већ дуго година једну од 
најбољих сарадњи у сваком случају од свих ових 27 са нашом пријатељском земљом, а то 
је Белорусија. И што се тиче града Клагенфурта многи не знају у последње време су тамо 
извршене корените промене, остао је Градоначелник Кристијан Шајдер и уместо 
заменика градоначелника који је био, а који је пореклом Словенац, који је био овде 21. 
јуна и који је предводио делегацију Клагенфурта сад је тамо измењена не толико 
политичка, колико кадровска структура и та структура која сада представља град 
Клагенфурт је прилично наклоњена  према српском народу јер су представници странке 
за коју  Срби са аустријским пасошем који имају право да гласају у републику Аустрију 
листом гласају за ту власт и након договора који сам и ја имао уз одобрење наравно и 
како мандатара за састав владе господина Милоша Вучевића наравно тако и актуелног 
градоначелника господина Милана Ђурића има много основа да успоставимо значи не 
братске везе, него писмо о намерама и мислим да је то последњим ставом писмом о 
намерама на захтев аустријске стране дефинисано да ћемо се само задржати на томе.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о успостављању 

сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Града Гјумрија, Република 
Јерменија. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА 
СРБИЈА И ГРАДА ГЈУМРИЈА, РЕПУБЛИКА ЈЕРМЕНИЈА 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад.број: 361-36/2024-I 
21. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТПИСУ ПОТРАЖИВАЊА НА ИМЕ ЗАКОНСКЕ 
КАМАТЕ КОЈА СЕ ВОДЕ КОД ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА ИМОВИНУ И 
ИМОВИНСКО – ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о отпису 

потраживања на име законске камате која се воде код Градске управе за имовину и 
имовинско – правне послове годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 
О ОТПИСУ ПОТРАЖИВАЊА НА ИМЕ ЗАКОНСКЕ КАМАТЕ КОЈА СЕ ВОДЕ 

КОД ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО – ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
  

Ад.број: 501-5/2024-2-I 
22. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ПЛАНА ЕНЕРГЕТСКЕ ЕФИКАСНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА 
ЗА 2024. ГОДИНУ 
 
Предлог плана утврдило је Градско веће. 
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог плана у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана енергетске 

ефикасности Града Новог Сада за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ПЛАН  

ЕНЕРГЕТСКЕ ЕФИКАСНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(План  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 020-42/2024-I 
               020-43/2024-I 
               020-44/2024-I 
               020-47/2024-I 
23.  – 26. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55, КАО 
ВИД СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ, ЗА ДВОЧЛАНО ДОМАЋИНСТВО, ЛИЦУ 
КОЈЕ ЈЕ РАТНИ ВОЈНИ ИНВАЛИД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55, КАО 
ВИД СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ, ЗА ЧЕТВОРОЧЛАНО ДОМАЋИНСТВО, 
ЛИЦУ КОЈЕ ЈЕ БОРАЦ I КАТЕГОРИЈЕ УЧЕСНИК РАТА НА 
ТЕРИТОРИЈИ АП КОСОВО И МЕТОХИЈА У ПЕРИОДУ ОД 24. МАРТА 
1999. ГОДИНЕ ДО 26. ЈУНА 1999. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55, КАО 
ВИД СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ, ЗА ПЕТОЧЛАНО ДОМАЋИНСТВО, 
ЛИЦУ КОЈЕ ЈЕ БОРАЦ I КАТЕГОРИЈЕ УЧЕСНИК РАТА НА 
ТЕРИТОРИЈИ АП КОСОВО И МЕТОХИЈА У ПЕРИОДУ ОД 24. МАРТА 
1999. ГОДИНЕ ДО 26. ЈУНА 1999. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ КУПОВИНОМ 
СТАНОВА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У УЛИЦИ 
МОМЧИЛА ТАПАВИЦЕ ББ, ЛАМЕЛА 5, ЗА ПЕТОЧЛАНО 
ДОМАЋИНСТВО 
 

Предлогe одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

  
У претресу је учествовала Соња Радаковић. 
 
Соња Радаковић: „Будући да су спојене расправе и првенствено се тичу 

друштвено су пре свега одговорне, ја не бих волела да ове тачке дневног реда данас прођу 
мање запажено на данашњој седници. Кроз овакав вид стамбене подршке коју наш Град 
континуирано спроводи како за време руковођења градом  Милоша Вучевића, будућег 
мандатара Владе Републике Србије, тако и садашњег Градоначелника господина Милана 
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Ђурића Град Нови Сад је кроз овај вид стамбене подршке укупно обезбедио кров над 
главом 81 п ородици од тога 6 породица бораца ове године баш када се навршава пуних 
25 година од битке на Кошарама када је готово близу 1.500 албанских терориста 
покушало копненим путем да продре даље на територију наше земље, битка је трајала 
пуних 67 дана однела је 108 младих живота не старијих од 23 године. Данас говоримо о 
њиховим преживелим друговима који су прави сведоци одбране и страдања. На крову 
Србије, на Проклетијама онда када је било најпотребније они су били први на бранику 
отаџбине и ово је само нешто мало од града Новог Сада како ми можемо да им се 
одужимо. Наш народ наша држава и наш град Нови Сад не заборављају своје хероје. Зато 
очекујем да све одборничке групе покажу једно јединство и да гласамо за доделу станова 
борцима прве категорије у ратним дешавањима на територији Аутомне покрајине Косово 
и Метохија у периоду од 24. марта до 26. јуна 1999. године. Као што сам напоменула 
Србија памти Нови Сад памти, Србија поштује, Нови Сад поштује своје јунаке са Кошара. 
Велико ми је задовољство што сам данас на ову тему причала испред своје одборничке 
групе Српске напредне странке – Александар Вучић за нашу децу. и надам се да ћемо 
једногласно послати поруку из нашег парламента.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели стана у 

јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Кисачка број 55, као вид стамбене 
подршке, за двочлано домаћинство, лицу које је ратни војни инвалид. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ 
У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55, КАО ВИД СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ, ЗА 

ДВОЧЛАНО ДОМАЋИНСТВО, ЛИЦУ КОЈЕ ЈЕ РАТНИ ВОЈНИ ИНВАЛИД 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели стана у 

јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Кисачка број 55, као вид стамбене 
подршке, за четворочлано домаћинство, лицу које је борац I категорије учесник рата на 
територији АП Косово и Метохија у периоду од 24. марта 1999. године до 26. јуна 1999. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ 
У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55, КАО ВИД СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ, ЗА 

ЧЕТВОРОЧЛАНО ДОМАЋИНСТВО, ЛИЦУ КОЈЕ ЈЕ БОРАЦ I КАТЕГОРИЈЕ 
УЧЕСНИК РАТА НА ТЕРИТОРИЈИ АП КОСОВО И МЕТОХИЈА У ПЕРИОДУ ОД 

24. МАРТА 1999. ГОДИНЕ ДО 26. ЈУНА 1999. ГОДИНЕ 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели стана у 
јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Кисачка број 55, као вид стамбене 
подршке, за петочлано домаћинство, лицу које је борац I категорије учесник рата на 
територији АП Косово и Метохија у периоду од 24. марта 1999. године до 26. јуна 1999. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ 
У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55, КАО ВИД СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ, ЗА 

ПЕТОЧЛАНО ДОМАЋИНСТВО, ЛИЦУ КОЈЕ ЈЕ БОРАЦ I КАТЕГОРИЈЕ 
УЧЕСНИК РАТА НА ТЕРИТОРИЈИ АП КОСОВО И МЕТОХИЈА У ПЕРИОДУ ОД 

24. МАРТА 1999. ГОДИНЕ ДО 26. ЈУНА 1999. ГОДИНЕ 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели стамбене 

подршке куповином станова у јавној својини Града Новог Сада у Улици Момчила 
Тапавице бб, ламела 5, за петочлано домаћинство. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ДОДЕЛИ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ КУПОВИНОМ СТАНОВА У ЈАВНОЈ 
СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У УЛИЦИ МОМЧИЛА ТАПАВИЦЕ ББ, 

ЛАМЕЛА 5, ЗА ПЕТОЧЛАНО ДОМАЋИНСТВО 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад.број: 352-3/2024-101-I 
               352-1/2024-143-I 
27. – 28. тачка дневног реда 

 
− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ФИНАНСИРАЊА 

ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД 
ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР-
ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА 
СРЕДСТАВА ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису 

имали примедби на извештаје које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење извештаја.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

извештаја, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу  гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма финансирања одређених комуналних делатности, као 
делатности од локалног интереса у 2023. години за период јануар-децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 
2023. години за период јануар – децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма коришћења средстава за заштиту од пожара за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма коришћења 

средстава за заштиту од пожара за 2023. годину. 
 

Ад.број: 352-1/2024-126-I         352-1/2024-99-I 
               352-1/2024-127-I         34-934/2024-I 
               352-1/2024-125-I         352-1/2024-130-I 
               352-1/2024-131-I         352-1/2024-142-I 
               352-1/2024-98-I           352-1/2024-132-I 
               352-1/2024-94-I           352-1/2024-146-I 
29.  – 40. тачка дневног реда 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА 
И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
УЛАГАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА 
И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ, КОЈИ СЕ НЕ ФИНАНСИРА ИЗ 
БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 
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− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ ЗА ПЕРИОД 1. 
ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД I – XII 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА 
ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД  
1. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ У ЦИЉУ ОДРЖАВАЊА ЧИСТОЋЕ НА ЈАВНИМ 
ПОВРШИНАМА ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА 
УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2023. ГОДИНИ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ СИСТЕМА ЗА ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ 
НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. 
ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису 

имали примедби на извештаје које су разматрали из свох делокруга. 
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Савет за комуналне делатности предлаже техничку исправку у предложеном 
закључку за Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину, који је 
одборницима и одборницама достављен у Извештају Савета уз допис Скупштине од 18. 
априла 2024. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење извештаја.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

извештаја, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2023. годину, за период 1. јануар – 
31. децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 
2023. годину, који се не финансира из буџета Града Новог Сада, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 
одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2023. годину, који се не финансира 
из буџета Града Новог Сада, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2023. године са техничком исправком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 
за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину за период 1. јануар – 31. 
децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину, за период I – XII 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. 
годину, за период I-XII 2023. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. 
јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника глласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. 
годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ЗАКЉУЧАК 
 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2023. године. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Годишњег извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад 
за 2023. годину. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 
31. децембар 2023. године. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће 
на јавним површинама за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће на јавним површинама за 2023. 
годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи регионалног 
центра за управљање отпадом у 2023. години, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 
2023. години, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи система за 
јавно узбуњивање на територији Града Новог Сада за 2023. годину, за период 1. јануар – 
31. децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности на изградњи система за јавно узбуњивање на територији  
Града Новог Сада за 2023. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2023. године. 
 
 
Ад. број: 66-1/2024-179-I 
41. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈИМА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за спорт и омладину није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Упретресу су учествовали Божидар Протић и Слободан Веселиновић. 
 

Божидар Протић: „Моје колеге бих подсетио да овом седницом руководи 
председница Скупштине и нема потребе да било ко добацује. Уколико нема, има 
фрустрације и мисли да треба да седи на месту госпође Јелене, мораће мало да сачека...“ 

   
Председница Скупштине је прекинула одборника Божидара Протића у излагању 

и замолила га да се држи теме дневног реда. 
   
Божидар Протић: „Мислим да госпођа ради сасвим коректно свој посао и 

захваљујем се на томе. Неко је рекао нема везе, чујем да се расправља о СПЕНС-у. 
СПЕНС је наше чедо као и ГСП, то су наши проблеми, огромни проблеми, који су пред 
Градом. Ми као одговорни људи, као одборници које су грађани бирали, морамо са 
великом пажњом и разумевањем за тешку ситуацију да се определимо, које ћемо решење 
за санирање овог проблема се одлучити. Ја вас подсећам да смо од 2020. до 2023. седам и 
по милиона евра кроз субвенције уложили у СПЕНС. Ја не оптужујем било кога,, СПЕНС 
је грађен 80-тих година у једном другачијем светлу, потпуно другачијем окружењу, 
другачијим условима, другачијем концепту развоја спорта и спортских активности. То 
време је прошло. Подсећам вас да је то грађено самодоприносом. Значи, СПЕНС је 
имовина свих наших суграђана, не наших, ми смо само добили право и обавезу да се о 
њему бринемо. Да ли је СПЕНС овакав какав је способан да се самостално финансира. 
Мислим да није. Евидентно је да није. Нешто морамо предузети, Слобо, морамо решити 
тај проблем, без обзира на наш пријатељски однос према нашим одборницима који има 
велику одговорност за функционисање овог јавног предузећа. Према неким проценама за 
санацију СПЕНС-а је потребно скоро 180.000.000,00 од 160 до 180 и не знамо колико. 
Остаће само костур, ми те паре немамо, а нешто морамо предузети. СПЕНС, 
функционисање СПЕНС-а је од виталне важности за развој спорта, за омладину, за 
едукацију свих осталих нивоа образовања. Спорт је оно што челичи и што оплемењује. 
Говорим о аматерском спорту. Шта да радимо са СПЕНС-ом? Да ли да га толеришемо 
свакомесечне и годишње губитке, сада је 172.000.000,00 на 133 запослена, нама се 
малтене, не исплати да нико од њих не ради, да сваком дамо по милион динара годишње, 
јефтиније би нас изашло, не би имали трошкове. Наравно, то не можео урадити, морамо 
овај проблем изнети пред грађане, да ли нама овакав СПЕНС какав је сада је потребан или 
није? Да ли је можда потребно, да ли би можда боље било да се на темељима овог 
СПЕНС-а, направи нови објекат, значи, не да се праве неки други објекти, друге намене, 
него исто ће се звати СПЕНС 2, да ли нам је то можда јефтиније и функционалније са 
новим тенденцијама у развоју спорта и оваквих објеката. Да ли нам требају све те пратећи 
објекти и службе које тамо постоје? СПЕНС не треба да се одржава сам, да ли треба да 
има комерцијални  део, по мени не, ајде да размислимо о неком другачијем објекту, где 
ће бити евентуално две сале, нека кажу стручњаци из области спорта, шта је 
најпотребније. Вембли је за годину дана направљен, нови, да ли треба нека сала где би се 
могле одвијати и кошарка и рукомет и сви остали спортови, који ће бити већег капацитета 
и још неколико сала. Какви нам базени требају? То су сва питања којима ми треба да дамо 
предлог, а грађани треба да о томе одлуче. Ја предлажем да кроз једну велику јавну 
расправу, да видимо шта грађани желе, изнети им садашње стање, изнети садашње 
трошкове и будуће трошкове, које ћемо свакако имати и опет не можемо СПЕНС 



51 
 
оставити овакав какав јесте. То је велики проблем, то је одговорност свих нас, без обзира 
на страначку припадност. Ми смо то дужни грађанима, дужни смо да оставимо у наслеђе, 
оно што смо ми примили у наслеђе, да оставимо будућим генерацијама, у најмању руку у 
бољем светлу.“  
 
 Слободан Веселиновић: „Ево ја се захваљујем свом колеги Бати што ме је и 
поименце поменуо, али ја сам свакако мислио да се јавим по овој теми пошто СПЕНС је 
увек тема, да ли по добру или по лошу, она се појављује. А оно што могу да кажем да овај 
сазив Скупштин ево сада је исказао подршку СПЕНС-у, да ли се радило о одборницима 
владајуће коалиције или опозиције, увек су ту били предлози за унапређење рада СПЕНС-
а и да се тај СПЕНС као симбол Града доведе у ред. Та прича сада да треба јавна расправа 
о томе куда ће ићи СПЕНС мислим да сада не стоји. Ми смо одлуке донели, ми смо се 
припремили и већ дебело ушли у процес реконструкције, пројекат је готов, још су остала 
одређена документа, да би се онда могло причати и о финансијској конструкцији. 
Наравно, то су велика средства и то се слажем, али та средства могу да се изнађу како са 
градског, покрајиснког и републичког нивоа, јер очекује се да та реконструкција буде у 
фазама и да траје неколико година. Тако да прича о расправи куда даље, мислим да не 
стоји, ми смо одлуке донели уз подршку локалне самоуправе, уз подршку 
Градоначелника, одлука је донета и ми ћемо ту одлуку испоштовати. СПЕНС ће бити 
реконструисан, СПЕНС ће бити нов, е, сад можео да причамо и као такав нов СПЕНС, да 
ли ће он бити самоодржив. Та прича о самоодрживости мислим да је можда наметнута, 
просто, јер СПЕНС не служи да би стварао добит, да би стварао новац, који би се враћао у 
буџет, СПЕНС служи да би служио грађанима, спортистима и то СПЕНС и сада ради. Ако 
погледамо бројке шта ради СПЕНС у задњих четири године, пошто је Бата изнео податак 
да је уложено 7,500,000.00  евра, само у реконструкције или инвестиције унутар СПЕНС-
а, само да вам кажем да СПЕНС у току године посети милион људи, да ми имамо 750.000 
појединачних тренинга, 3000 разних утакмица, значи тај новац је уложен у то, уложен је у 
људе, уложен је у спорт. Сама једна чињеница, да здравствени аспект можда није 
потенциран толико, колико СПЕНС значи у Граду Новом Саду. Замислите, које су то 
уштеде у здравственом смислу, људи који се данас баве спортом, који долазе на СПЕНС и 
колика је то уштеда само у том делу да је смањени одређене болести и одређена лечења. 
Тако да о СПЕНС-у можемо причати о тешком пословању и то је чињеница, једноставно 
2023. година је била без субвенција, значи СПЕНС се финансирао преко тренажног спорта 
и сопствених прихода и исказан је губитак од 170.000.000,00, можда изгледа много велик, 
али ако погледате приходовну и расходовну страну, видећете да највећи део у том 
губитку је амортизација. Она је трошак, али, не новчани трошак. Видећете да имамо око 
30,000,000.00 губитка на основу одлука државне ревизије, где смо добили налог да 
извршимо књижење и резервисање отпремнина за све раднике који раде на СПЕНС-у што 
је рачуноводствена категорија и она као таква ствара нам додатни губитак од 
20.000.000,00. Имамо 17,000,000.00 повећање губитка због налога ДРИ-е да се искњиже 
одређена потраживања која су стара више од 10 година, и, ако погледате још одређене 
бројке имали смо смањени приход  од тренажног спорта за 40.000.000,00,  који је био 
планиран, значи ми смо дошли у ситуацију да имамо неких 40-50 милиона из пословања. 
То је исто велик новац, али ако немамо субвенције ако се максимално залажемо да 
изведемо све планиране спортске активности и културне активности забавног карактера 
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активности и да смо то реализовали у 2023. години успешно мислим да СПЕНС треба 
подржати и овакав, а наравно и његову реконструкцију која следи.“ 
 

Пошто се у претресу више  нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни 
центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајима Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. 
годину са Финансијским извештајима Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
 

Ад. број: 352-3/2024-92-I 
42. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 
ПРОЦЕНИ ВРЕДНОСТИ ИМОВИНЕ И КАПИТАЛА ЈКП „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ НОВИ САД НА ДАН 1. ЈАНУАРА 2023. ГОДИНЕ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 
топлана“ Нови Сад о усвајању Извештаја о процени вредности имовине и капитала ЈКП 
„Новосадска топлана“ Нови Сад на дан 1. јануара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД О 

УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О ПРОЦЕНИ ВРЕДНОСТИ ИМОВИНЕ И КАПИТАЛА 
ЈКП „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД НА ДАН 1. ЈАНУАРА 2023. 

ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 401-14/2024-36-I 
                 3-341/2024-I 
43. – 44. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗВЕШТАЈ О 
РАДУ И ЗАВРШНИ РАЧУН АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА РАДА ТУРИСТИЧКЕ 
ОРГАНИЗAЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ 
ПЛАНОМ И ПРОГРАМОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ 
АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР-
ДЕЦЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 

 
Предлог решења и Извештај са предложеним закључком утврдило је и доставило 

Градско веће. 
 
Савет за заштиту животне средине и Савет за економски развој Града нису имали 

примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Извештај о раду и завршни рачун Агенције за енергетику Града Новог 
Сада за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ЗАВРШНИ РАЧУН 
АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма рада Туристичке организaције Града Новог Сада са 
Финансијским планом и Програмом и планом промотивних активности Града Новог Сада 
за период јануар-децембар 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о реализацији Програма рада 

Туристичке организације Града Новог Сада са Финансијским планом и Програмом и 
планом промотивних активности Града Новог Сада за период јануар – децембар 2023. 
године. 
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Ад. број: 501-2/2024-30-I 
45. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О КОРИШЋЕЊУ СРЕДСТАВА БУЏЕТСКОГ ФОНДА ЗА 
ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. 
ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним закључком доставио је Градоначелник. 
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом  

Извештаја о коришћењу средстава Буџетског фонда за заштиту животне средине Града 
Новог Сада за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о коришћењу средстава 

Буџетског фонда за заштиту животне средине Града Новог Сада за 2023. годину, који је 
сачињен у складу са Правилником о обрасцу програма коришћења средстава буџетског 
фонда и извештаја о коришћењу средстава буџетског фонда, начину и роковима њиховог 
достављања („Службени гласник Републике Србије“, број 80/19), а који је саставни део 
овог закључка. 

2. Скупштина Града Новог Сада оцењује да су средствима за заштиту и 
унапређење животне средине финансирани значајни програми и пројекти који доприносе 
заштити и унапређењу животне средине. 

3. Скупштина Града Новог Сада констатује да су средства за заштиту и 
унапређење животне средине у 2023. години коришћена наменски, у складу са Програмом 
коришћења средстава Буџетског фонда за заштиту животне средине Града Новог Сада за 
2023. годину и закључцима које је донео Градоначелник Града Новог Сада. 
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4. Задужује се Градска управа за заштиту животне средине да, у скаду са чланом 
100. став 4. Закона о заштити животне средине („Службени гласник Републике Србије“, 
бр. 135/04, 36/09, 36/09 – др. закон, 72/09 – др. закон, 43/11 – одлука УС, 14/16, 76/18 и 
95/18 – др. закон), Извештај из тачке 1. овог закључка достави Министарству заштите 
животне средине. 

 
Ад. број: 2/2024-I 
46. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ПРАВОБРАНИЛАШТВА ГРАДА НОВОГ САДА  
ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
 
Извештај са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу су учествовали Божидар Протић и Сања Драшко. 

 
Божидар Протић: „Ја сам право на моју слободну реч платио сваког месеца, имам 

право да говорим за разлику од вас, 30.000 је мене коштала ова седница, да говорим без 
икаквих инхибиција па ћу то искористити. Већина вас зна на чега мислим. Пред нама је 
извештај Правобранилаштва као једног значајног органа рада који је независтан који нама 
подноси извештај ми их именујемо они се старају о имовини Града и јавног сектора за 
који су они надлежни да их заступају. Морам да похвалим њихов рад они имају све више 
и више предмета и то је тежак посао. Оно што из извештаја се види видимо да је све већи 
број нажалост спорова због уједа паса и сличних манифетлука. Сви ми знамо да је велики 
број исцениран тих случајева које Град из буџета мора да плати, тако да уместо да то 
користимо за развој користимо за уједе паса. Ту ћу стати, нећу даље да полемишем свако 
од нас мишљење о томе има. Имамо огромну ставку спорова који ће бити спорови о 
накнади за експроприсану имовину да се разумемо, коме год је одузета имовина због 
јавних потреба треба да добије новац за то, да ли је то много или је то мало прописи су 
врло јасни, тржишне вредности по којима се то исплаћује су познати и суд доноси такве 
одлуке. Ми се можео противити можемо улагати разноразне предлоге за допунска 
вештачења а на крају ћемо морати да платимо, Град. Видимо да ребалансима огромна 
средства се издвајају чини нам се да су то велика средства, можда јесу можда нису, 
наравно не кажем ја да ту код експрописане имовине има и оних који су били врло 
видовити па су гледали у куглу па су можда знали из неких извора или су били имали 
визију да ће неки пут или нешто слично или неки јавни објекат туда проћи или бити 
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намењен па ће извући неку добит, али ми се томе не можемо супротстављати. То је 
њихова ствар али не треба да има једнакијих у односу на једнаке. Морамо се према свима 
опходити на једнак начин. Ја сам мало погледао неке велике спорове пре неки дан сам 
срео госпођу Драгану Живковић. Имам једну велику обавезу да помно испратим ту тачку 
која се директно ње тиче. Мали број људи вас зна о коме се ради. Наиме, ради се о 
накнади штете од стране Боровице, из овог извештаја на врло елегантан начин је 
избегнуто да се каже да смо имали четири и по месеца да наплатимо штету. Ја не улазим у 
то ко је крив, имали смо четири и по месеца. Град то није урадио, то је било 2018. године 
имали смо 27.06. извршну пресуду на 792.000.000,00, поднет је у мају 29. маја захтев за 
извршну значи месец дана пре, неко очито није пратио извршење, 27.06. адвокат 
Боровица је добио клаузулу извршности. 2013. године Град је имао заложно право на 
непокретностима Боровица транспорт до окончања поступка. Ми то право нисмо 
искористили. Нећу даље ширити причу, свако од вас нека донесе закључак али на основу 
те штете, тих 4,5 месеца што смо могли да наплатимо Драгана Живковић је провела две 
године у затвору и господин Бојовић 3,5 године, да је штета наплаћена исход спора би 
вероватно био другачији. Имам обавезу према тој жени, према особи за коју је опште 
прихваћено да је од најпоштенијих ликова које сам ја срео у јавном сектору. Не 
подцењујем било кога другог. Она је две и по године затвора добила због тога. Град је 
морао и могао да наплати штету. Шта се чекало до отварања стечаја. То из овог извештаја 
нажалост нисмо видели. Ја сам мало пратио и дошао сам до ових датума. Може ме неко 
демантовати, али ти подаци постоје. Могли смо наплатити штету јер смо имали заложно 
право. За то време је Боровица преко својих приватних фирми сву ту имовину извукао и 
нама је остало промил.“ 
 
 Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ.: „Нисам планирала јављање по овој тачки али очекујем да ћете у делу 
образложити оно где ја погрешим, али мене просто и то је ваљда логично испровоцира 
колега Протић, пошто ја заиста обраћам пажњу на то што ви говорите и пажљиво вас 
слушам, чак и онда, када вама то делује да није тако. Суштински ви очигледно ни мене 
нисте слушали у мом претходном излагању пошто када сам причала о оном кући однетом 
булевару од стране Боре Новаковића па споменух и ту колегиницу која је завршила у 
затвору ни крива ни дужна због таквих ствари и марифетлука и стварно сте ме 
поприлично збунили на теми СПЕНС-а. Онако сам помислила зашто сте толико 
некреативни као самостални одборник а ми знамо ваш потенцијал и да сте толико 
заборавили да смо ми реконструисали СПЕНС ја сам лично играла рукомет на том 
СПЕНС-у додуше у периоду када је било ближе оном самодоприносу како је грађен 
просто ми смо довољно смо средстава утрошили у тај СПЕНС да би он данас изгледао 
тако како изгледа, јесте реконструисан и потребно је још свакако не спорим и сада када 
дођесмо довде видим да сте ми у реду ми је ово што причате за напуштене псе и 
злоупотребе тих врста и планска акта која зависе од разних марифетлука, разних људи 
који се домогну тих информација па их просто злоупотребе и све је то мање више ОК, али 
да не буде да нисмо споменули да нисмо мислили а управо смо на Драгану Живковић 
мислили у том периоду и управо смо мислили на онај део СПО-ових марифетлука или 
како су се већ тада звали и ПОКС и откуд знам данас је то и Нада и свашта нешто да, то је 
период када су они руководили тада ЗИГ-ом када је настао овај скандал из кога постоје 
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последице које ви данас коментаришете у оквиру овог извештаја, а заиста бих молила 
уколико има подробније потребе да се додатно и образложи.“ 
 

Божидар Протић се јавио за реплику: „Бојим се да се нисмо разумели, ја јесам да 
се СПЕНС обнови у пуном капацитету. Ја стално форсирам аматерски спорт од првог 
дана и можда је неко ме погрешно разумео, ја допуштам, да можда се нисмо разумели, ја 
само долазим до података, колико нам још ствари треба и колико нам новца треба за 
потпуну реконструкцију. И то је господин мој цењени колега и рекао да нам треба јако, 
јако много пара. То су огромне паре за буџет и хтео сам да изнесем да би сачували 
функцију СПЕНС-а, СПЕНС ће се звати и у овој згради и у некој другој згради на том 
месту да проценимо шта је ефикасније, економичније, рационалније могуће коначно у 
овој нашој ситуацији да СПЕНС буде оно што је био, стожер аматерског спорта. Мени је 
драго што је моја колегиница играла рукомет, сви смо ми одлазили на СПЕНС у своје 
време, задњи директор који је доносио приход је био Дуле Бајић који је оставио три плате 
у буџету. Онда је дошао ДСС, све је отишло, ја не улазим више, јер то је депласирано 
пасе, не можемо време вратити не треба гледати прошлост, морамо имати наду наду у 
будућност, не мислим на неку другу наду ако сте то помислили мада ништа није 
искључено, али ми морамо грађанима дати наду да ће бити боље, временска прогноза за 
прекључе ником није интересантна, али за сутра, прекосутра врло. Дакле, ајте да гледамо 
у будућност шта ће бити са СПЕНС-ом, ја желим да помогнем а не да се критикује рад 
СПЕНС-а ми можемо критиковати онда све нас ја сам говорио у субвенцијама које су 
употребљене за санацију, али нама треба још пара, не још пара, још много пара , не још 
много, још јако јако много новца. Да ли можемо да употребимо тај новац на неки 
рационалнији начин неком реконструкцијом СПЕНС-а да можда и део управе који је сад 
дислоциран и њих преместимо  тамо да смањимо трошак Граду коначно све иде из 
буџета. Да ли СПЕНС треба уопште да буде јавно предузеће или треба да буде буџетск 
установа која ће се финансирати из буџета директно при Управи за спорт. Ајде да о томе 
размислимо, техничке службе нек припадају Стан-у, да их одржава неко други, али онда 
не треба 160 запослених треба далеко мање и биће мањи трошак. И ајде да видимо колико 
је то, ја само желим да анализирамо да будемо одговорни. Не кажем да је било ко овде 
грешио у погледу помоћи СПЕНС-у, али дајте да изнађемо најбоље решење у интересу 
грађана. И ја сам сигуран да сви исто мислимо и да занемаримо политичке флоскуле, 
пароле, ја ово говорим у име грађана и за корист грађана и немам никакав лични интерес 
због тога. А сигуран сам да немате ни ви.“  
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја  о раду Правобранилаштва Града Новог Сада за 2023. годину на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Правобранилаштва 
Града Новог Сада за 2023. годину.  

 
 

47. тачка дневног реда 
 
ИЗВЕШТАЈ ЛОКАЛНОГ ОМБУДСМАНА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
У складу са чланом 45. Одлуке о Локалном омбудсману, Локални омбудсман 

поднеo је Извештај за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли Стевана Субић, Локални омбудсман, 

жели да изнесе допунско образложење. 
 
Пошто Стевана Субић, Локални омбудсман, није желела да изнесе допунско 

образложење, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да, у складу са 
чланом 39. став 1. тачка 16. Статута Града Новог Сада и чланом 45. став 5. Одлуке о 
Локалном омбудсману, Скупштина Града разматра Извештај Локалног омбудсмана и о 
њему се не гласа, те констатовала да је Скупштина размотрила Извештај Локалног 
омбудсмана за 2023. годину. 

 

Ад. број: 361-434/2023-I 
               351-1/2024-87-I 
48. – 49. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ШКОЛЕ ЗА 
ОСНОВНО И СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА 
ДОМОМ УЧЕНИКА НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРЕСТАНКУ ВАЖЕЊА РЕШЕЊА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА, БРОЈ: 418-2/94-I-2-9 ОД 17.02.1994. 
ГОДИНЕ И БРОЈ: 418-53/94-I-2-9 ОД 21. И 26.09.1994. ГОДИНЕ 

 
Предлоге решења и предложени закључак утврдило је Градско веће. 
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Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за комуналне 
делатности нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној Покрајини 
Војводини за потребе Школе за основно и средње образовање „Милан Петровић“ са 
домом ученика Нови Сад, без накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ШКОЛЕ 

ЗА ОСНОВНО И СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА ДОМОМ 
УЧЕНИКА НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

важења Решења Скупштине Града Новог Сада, број: 418-2/94-I-2-9 од 17.02.1994. 
године и број: 418-53/94-I-2-9 од 21. и 26.09.1994. године са предложеним закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 
 



61 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ВАЖЕЊА РЕШЕЊА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА, БРОЈ: 

418-2/94-I-2-9 ОД 17.02.1994. ГОДИНЕ И БРОЈ: 418-53/94-I-2-9 ОД 21. И 26.09.1994. 
ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада овлашћује Градско веће Града Новог Сада, да у 
име Града Новог Сада, предузме све даље правне радње и активности у вези са 
престанком важења Решења Скупштине Града Новог Сада број: 418-2/94-I-2-9 од 
17.02.1994. године и број: 418-53/94-I-2-9 од 21. и 26.09.1994. године. 

 
 

Ад. број: 352-1/2024-103-I 
                352-1/2024-104-I 
50. – 51. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 
ПРИВРЕМЕНОГ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ“ 
НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ 
ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ“ НОВИ САД 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника и чланова Привременог Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа 
„Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ  
О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА ПРИВРЕМЕНОГ НАДЗОРНОГ 
ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР ЗА 

УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Регионални центар за 
управљање отпадом“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ 

ОТПАДОМ“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-53/2024-I 
52. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ „СОЦИЈАЛИСТИЧКА ПАРТИЈА 
СРБИЈЕ (СПС), ЈЕДИНСТВЕНА СРБИЈА (ЈС)“ ЗА ПРЕСТАНАК 
ДУЖНОСТИ И ИЗБОР ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА 
АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 
 
У складу са Статутом Града Новог Сада и Пословником Скупштине Града Новог 

Сада Одборничка група „СОЦИЈАЛИСТИЧКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ (СПС), ЈЕДИН-
СТВЕНА СРБИЈА (ЈС)“ поднела је предлог. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог Одборничке групе  

„Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“ за престанак дужности 
и избор члана Комисије за кадровска административна и мандатно-имунитетна питања на 
гласање. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА 

АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 022-1/2024-37-I 
               022-1/2024-38-I 
               022-1/2024-39-I 
               022-1/2024-40-I 
               022-1/2024-41-I 
53. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о престанку дужности директора Културног центра 
Новог Сада, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању директора Културног центра Новог Сада,  
Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Лаза 
Костић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Гимназије „Лаза 
Костић“, Нови Сад  

− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за спорт и омладину 
 

Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности директора Културног центра Новог Сада, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

  
РЕШЕЊЕ 

 О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ 
САДА, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Културног центра Новог Сада, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 
члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ „ЛАЗА КОСТИЋ“, 
НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ „ЛАЗА КОСТИЋ“, 
НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Савета за спорт и омладину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА САВЕТА ЗА СПОРТ И ОМЛАДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
              Председница Скупштине је упитала ли неко од одборница и одборника жели да 
постави одборничко питање. 
 

Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 
питање, а с обзиром на то да је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница 
Скупштине је закључила L седницу Скупштине Града Новог Сада у 12.37 часова. 
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